
MAS Stolové hory
se sídlem Masarykovo náměstí 98, 549 54 Police nad Metují

Bezděkov nad Metují, Bukovice, Česká Metuje, Machov, Police nad Metují,
Suchý Důl, Velké Petrovice, Žďár nad Metují, Hronov, Žďárky,

Stárkov, Vysoká Srbská, Velké Poříčí, Náchod 
www.mas-stolovehory.cz 

ZÁPIS
z Veřejného projednávání Integrované strategie území MAS Stolové hory

konané dne 16. června 2014 od 18.00 hodin
v sále Pellyho domů v Polici nad Metují

Přítomní členové: dle prezenční listiny

PROGRAM:

1) Zahájení
2) Činnost MAS, aktuální stav analytické části strategického dokumentu
3) Práce ve skupinách
4) Závěr

1. ZAHÁJENÍ
Přítomné přivítal Mgr. Jiří Škop, předseda MAS Stolové hory a seznámil je s programem setkání.
Zároveň opět  přivítal  zástupce  firmy VČR s.r.o.,  ing.  Jiřího  Škodu a Ditu  Leinweberovou,  kteří
povedou dnešní veřejné projednání.

2. ČINNOST MAS, AKTUÁLNÍ STAV ANALYTICKÉ ČÁSTI STRATEGICKÉHO DOKUMENTU
Mgr.  Jiří  Škop  seznámil  veřejnost  s činností  MAS  Stolové  hory  a  jejím  posláním  v novém
programovém období 2014 – 2020. Ing. Jiří Škoda poté seznámil přítomné s výsledky analytické
části v jednotlivých oblastech Integrované strategie. Promítána byla prezentace analýz a výsledků z
dotazníkových šetření a práce pracovních skupin.

3. PRÁCE VE SKUPINÁCH
Po  ukončení  úvodní  části  byli  všichni  přítomní  vyzváni  k práci  ve  skupinách.  Ta  spočívala
v brainstormingu, kdy každý z účastníků vyjádřil svůj názor na různá témata (zemědělství, cestovní
ruch,  podnikání,  doprava,  vybavenost  obcí,  veřejná správa,  veřejná prostranství,  atd.).  Veškeré
podněty,  nápady  či  připomínky  byly  zapisovány  do  předem  připravených  archů.  Postupně  se
pracovalo  na  SWOT analýze  území  MAS Stolové  hory  a  formulovaly  se  vize  pro  budoucnost
našeho celistvého území.
Popsané archy  si  poté  vzala  firma VČR,  aby  mohla  všechny zajímavé podněty  zapracovat  do
připraveného strategického dokumentu.

4. ZÁVĚR
Na závěr poděkoval ing. Škoda za aktivní práci ve skupině a za množství podkladů pro zpracování
strategického dokumentu. Poté předal slovo předsedovi sdružení Mgr. Jiřímu Škopovi, který taktéž
poděkoval za aktivní účast a popřál všem hezký večer.

Zapsala:
Tereza Kohlová
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